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Martin informerar om dödsfallet som drabbat föreningen. En tyst minut hölls. 

Padelsektionen kommer hålla en padeltävling till minne av Erik Nyströmmer där 

anmälningsavgiften går till forskningen av de som var orsaken till Eriks bortgång. 

 

 

Gropafesten:  Fredagen besöktes av ca 800 st, Lördag fm. var ca 300 besökare och Lördag 

kväll ca 325 st. Helgen gav en bra vinst och förmodligen ett rekord. 

Vi satt i mindre grupper och pratade om bra och sämre saker under årets festhelg. 

Det har kommit upp reaktioner på att vi som idrottsförening producerade egen öl. Behöver 

disskuteras inför nästa års festhelg. 

 

Sektionsrapporter: 

Gymmet: Sektionsmöte har varit. En ny sterio har köpts in. Finns lite slitna maskiner som 

kommer renoveras under hösten. Sektionen kommer göra studiebesök hos Nordic fighter i 

Finnerödja. Önskan om en hjärtstartare sittande i gymmet. Thomas tar med frågan till 

Lekebergs sparbank om sponsring om en sådan.  

Frågan om försäkring för de som tränar i gymmet har kommit upp. Thomas kollar med 

Folksam där vi har föreningens försäkringar. En god ekonomi för gymmet. Rullar in nya 

medlemmar hela tiden.   

Närvarande: Thomas Helldén, Camilla Helldén, Martin 

Nilsson, Kent Andersson, Per Karlsson, Jörgen Overgaard, 
Åsa Lindby, Daniel Söderberg, Patrik Post, Tommy Stenberg 

BESLUT: Styrelsen beslutar att Tommy Stenberg genom 
kampsportsektionen får köpa in de material han behöver. 

Styrelsen beslutar om att Martin fortsätter planerar en heldag för 
en ledarträff med fast kostnad på 25 000 kr och 500 kr per 

person.  
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Stort problem med att taggarna är slut. Problem om att få in nya taggar i nuvarande 

system. Jörgen fortsätter forska i detta. 

 

 

Innebandy: Träningarna börjar rulla igång nu. Sammarbetet med Örebro innebandy har 

dragit igång. 8 sep. håller föreningen med distriktmatcher i Fjugesta Sporthall.  

Sektionen har fått frågan om att annordna DM för damer. Försöker få igång ett tjejlag för 

flickor födda 15-17, men tyvärr saknas intresset hos föräldrarna att vara ledare. Inköp av en 

ny Ipad är pågång.  För att kunna ha två lag spelande i högre divisioner behöver en ny 

förening skapas kring detta. Daniel S har koll på detta och återkommer till nästa 

styrelsemöte med mer information.  

A-laget tränar på för fullt och är taggade för div 2 under hösten. 

 

Bordtennis: OS febern efter Truls Möregårdhs framgång har gett oss fler intresserade 

ungdomar. De äldsa ungdommarna har startat med träningar. De ungre har lite strul med 

ledare. Vi letar för fullt. Kommer vara prova på nu två måndagar framåt och förhopningsvis 

även få tag på en ledare. Även de daglediga drar igång sina pass nästa vecka.  

Två lag till hösten för seniorerna, ett i 4:an och ett i 5:an. Lagledare möte i september för 

länet.  

 

 

Padel: Sektionen tittar över planering inför hösten med start i oktober. Två ungdomslag i 

serien. Planerer inför tävlingen i slutet av septemer. Sponsorer som står för prispengarna. 

Bear Padel står för ansvaret kring detta. Vi har fått 10 000 kr från svenska padelförbundet 

som är märkta till +65 spelare. Patrik håller på att styra upp ett koncept kring detta. Lars-

Erik Antonsson kommer bli ambassadör för detta.  

 

Kampsport: Barn och ungdomarna har börjat träna under tisdagar i Fjugesta sporthall. Även 

en vuxengrupp har startat upp med ca 15 aktiva. Behov av att köpa in mer material. 

Medlemsavgift för denna vuxengrupp blir 500 kr/säsong. 

 

Tennis/Backarinken/skidor: Thomas köper in en ny Ctek laddare till skottern.  
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Mark och Byggnader: Missionshuset är rensat och uthyrt. Projektorn i Rosengården 

fungerar bra, värt varenda krona för alla sektionerna.  

Martin kommer med ett förslag om en ombyggnation i Rosengården med ett till 

omklädningsrum. Offert på detta finns på ca 200 000 kr inklusive moms. Detta är något som 

vi behöver ta beslut om under nästa styrelsemöte. Bidrag kommer såklart att jagas för 

detta.  

 

Ekonomi: Föreningen har en god ekonomi i dagens läge. 

Lokstöd behöver in snarast. 

Övrigt: En dansgrupp kan komma att starta upp framöver.  

En krispärm kommer finnas där alla sektionerna har aktivitet.  

Belastningsregister behöver visas upp senast nästa styrelsemöte.  

Förslag för att genomföra en ledarträff med en kostnad på max 50 000 kr.  

 

 

Nästa möte: 26/9 Bordtennis fokusmöte 

 

/Camilla Helldén 

Till Nästa möte: Tankar om Martins förslag om ombyggnation i Rosengården. Se under Mark och 

Byggnader. Belastningsregister behöver visas upp senast nästa styrelsemöte för oss i styrelsen. 
Även alla ledare i föreningen behöver visa upp detta.  
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